

TCCSA YORK CENTRE PROGRAMS FOR NEWCOMERS SEPTEMBER 2023

PROGRAM	PROGRAM DESCRIPTION	TARGET AUDIENCE	LOCATION	REGISTRATION & INQUIRY
How to Maintain a Healthy Lifestyle Every Wednesday, August 23 to September 13 10:30 am - 12:00 noon	<ul style="list-style-type: none"> • Healthy eating for newcomers • How to stay physically active to better cope with stress • Understand depression and seasonal affective disorder • How to maintain a healthy relationship with family 	All Newcomers are welcomed Languages: Mandarin	Online Zoom	Charlie Tsau (905) 948-1671 ctsau@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
How to Be a Smart Shopper Thursday, September 7 10 am - 11 am	In this workshop, we will cover the following topics: <ul style="list-style-type: none"> • Couponing • Where to find good deals • Points cards • Shopping apps • How to shop online safely and more 	All Newcomers are Welcomed Language English & Mandarin	In-person Program at York Centre *Hybrid option available	Hoi-Pui Chan (905) 948-1671 hchan@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
TCCSA Food Drive Monday to Friday, September 7-28 9 am - 5 pm	Bring your non-perishable food donations and join in the spirit of giving <ul style="list-style-type: none"> • Please ensure items are: <ul style="list-style-type: none"> ◦ Within the best-before period, ◦ Have not expired and ◦ Have not been opened • We are unable to accept <ul style="list-style-type: none"> ◦ Homemade food ◦ Food that is no longer in original packaging ◦ Alcohol or items with alcohol (chocolates with brandy) 	All Newcomers are Welcomed	York Centre	Hoi-Pui Chan (905) 948-1671 hchan@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
Divorce and Family Law in Ontario Thursday, September 7 10:30 am - 12 noon	<ul style="list-style-type: none"> • Overview of Ontario Family Law and Divorce Act • Different protections in common law and legal marriage • Legal remedies to deal with issues in separation and divorce • Child custody, support and access rights • Property distribution and legal aid 	Newcomers & Citizens Languages Cantonese	Online Zoom	Sandy Liu (905) 948-1671 sliu@tccsa.org WeChat:TCCSAISAP
English Conversation Circle for Newcomers! Government Agencies Hotlines Monday, Wednesday & Friday, September 11, 13, 15, 18 & 20 3:30 pm - 4:30 pm	<ul style="list-style-type: none"> • Learn English words and phrases used in telephonic conversations with government agencies. • Learn how to call IRCC, Service Canada, and CRA for PR card, citizenship, EI, OAS, income tax filing, CCV and 6ST.HST credit related questions. 	All Newcomers are welcomed Languages English, Cantonese, & Mandarin	Online Zoom	Sue Chan (905) 948-1671 schan@tccsa.org WeChat:TCCSAISAP
Time for a Cultural Trip Tuesday, September 12 9:30 am - 1:30pm	<ul style="list-style-type: none"> • Visit Aga Khan Museum- A contemporary interpretation of Islamic architecture • Picnic in Edward Garden- the famous Toronto botanical garden • Cost: \$15 /person (Includes museum admission and bus fee) 	All Newcomers are Welcomed Language Mandarin	Bus boarding point York Centre	Sisy Yao (905) 948-1671 syao@tccsa.org WeChat:TCCSAISAP
How to Acquire Driver's License in Ontario Monday, September 18 11am - 12:30 noon	<ul style="list-style-type: none"> • Eligibility requirements for an Ontario driver's license • How to prepare for G1 • Guidelines to get G2 and full license • Is your international driver's license valid in Ontario • Resources to get more information 	All Newcomers are Welcomed Language Ukrainian	Online Zoom	Veronika Sotula (905) 948-1671 vsotula@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
Money Matters Monday & Tuesday, September, 18 & 19 4 pm - 5 pm	A Financial Literacy Workshop Series for Youth- Learn essential money management skills, develop a solid understanding of budgeting, saving, investing, and avoiding the common financial challenges and pitfalls.	All Newcomers are welcomed Languages Mandarin, Dari and Pashto	Online Zoom	Mohammad Elyas Saleh (905) 948-1671 msaleh@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
Cheerful Friends Network Tuesday, September 26 10 am - 12 noon	To build support network, share information, promote social engagement, improve physical and mental health, learn about different cultures, help newcomer seniors to successfully adjust in Canadian society.	Newcomer Seniors Language: Mandarin	In-person Program at York Centre	Sisy Yao (905) 948-1671 syao@tccsa.org WeChat:TCCSAISAP



In-person Program at:
TCCSA York Centre
 3636 Steeles Ave. E Unit 213A
 Markham ON L3R1K9



Volunteer with us!
 Scan the QR code to complete the online volunteer registration.



Funded by:
 Immigration, Refugees and Citizenship Canada

Financé par :
 Immigration, Réfugiés et Citoyenneté Canada

多华会约克中心 2023年9月新移民活动

活动名称	活动简介	服务对象	参加方法	查询及报名
如何保持健康的生活方式 8月23日至9月13日, 逢星期三 上午9点30分 - 下午3点30分	<ul style="list-style-type: none"> 新移民的健康饮食 如何保持身体活跃以更好应对压力 认识抑郁症及季节性情绪失调 如何与家人保持健康的关系 	诚邀所有新移民参加 语言: 普通话	使用Zoom在线参加	操先生 电话: (905) 948-1671 电子邮箱: ctsau@tccsa.org 微信: TCCSAISAP
精明消费有办法 9月7日, 星期四 上午10点 - 11点	是次讲座, 我们将会探讨有关: <ul style="list-style-type: none"> 使用优惠券 哪里可以找到优惠 积分卡 购物App 网上购物安全, 及更多! 	诚邀新移民参加 语言: 英语及普通话	本活动将于 约克中心举行 *可选线上参与	陈小姐 电话: (905) 948-1671 电子邮箱: hchan@tccsa.org 微信: TCCSAISAP
多华会 食物捐赠募集 9月7-28日, 星期一至五 上午9点- 下午5点	诚邀您参与食物捐赠活动, 帮助社区上有需要的人士解决温饱! <ul style="list-style-type: none"> 请确保捐赠的食物: <ul style="list-style-type: none"> 在最佳食用日期内 尚未过期 未开封 我们不接受 <ul style="list-style-type: none"> 自家制食品 不是原包装的食品 酒精或含酒精的物品 (例如加了白兰地的巧克力) 	诚邀新移民参加	本活动将于约克中心举行	陈小姐 电话: (905) 948-1671 电子邮箱: hchan@tccsa.org 微信: TCCSAISAP
离婚及安省家庭法 9月7日, 星期四 上午10点30分 - 中午12点	<ul style="list-style-type: none"> 概述安省家庭法和离婚 安省同居及婚姻的不同保障 办理分居、离婚的法律程序 子女抚养及探视权, 配偶及子女的抚养权 离婚的财产分配和法律援助服务 	诚邀社会各界人士参加 语言: 粤语	使用Zoom在线参加	刘小姐 电话: (905) 948-1671 电子邮箱: sliu@tccsa.org 微信: TCCSAISAP
新移民英语对话: 政府热线电话 9月11日, 13日, 15日, 18日 及20日, 星期一, 三, 五 下午3点30分 - 4点30分	<ul style="list-style-type: none"> 熟悉政府电话常用语, 致电查询不求人 学会致电: 移民部、税务局、加拿大服务部... 查询枫叶卡、入籍、报税、牛奶金、季度税、失业金、老人金等相关问题 	诚邀所有新移民参加 语言: 英语, 粤语 及普通话	使用Zoom在线参加	陈小姐 电话: (905) 948-1671 电子邮箱: schan@tccsa.org 微信: TCCSAISAP
多伦多文化之旅 9月12日, 星期二 上午9点30分 - 下午1点30分	<ul style="list-style-type: none"> 参观伊斯兰建筑的当代诠释—阿迦汗博物馆 在著名的多伦多植物园—爱德华花园野餐 费用: \$15元/人 (包括博物馆入场费及车费) 	诚邀新移民参加 语言: 普通话	校巴上车地点: 约克中心	姚小姐 电话: (905) 948-1671 电子邮箱: syao@tccsa.org 微信: TCCSAISAP
如何在安大略省考取驾驶执照 9月18日, 星期一 上午11点 - 中午12点30分	<ul style="list-style-type: none"> 安大略省驾驶执照的资格要求 如何准备G1驾驶笔试 获得 G2 执照和完整执照的指南 您的国际驾照在安大略省有效吗 其他相關資源 	诚邀所有新移民参加 语言: 乌克兰语	使用Zoom在线参加	Veronika小姐 电话: (905) 948-1671 电子邮箱: vsotula@tccsa.org 微信: TCCSAISAP
理财之道 9月18-19日, 星期一至二 下午4点- 5点	由金融专业人士举办的青年理财培训系列- 一起学习基本的资金管理技能, 深入了解预算、储蓄、投资概念, 并避免常见的财务挑战和陷阱。	新移民青少年 语言: 国语、达里语和普什图语	使用Zoom在线参加	Mohammad先生 电话: (905) 948-1671 电子邮箱: msaleh@tccsa.org 微信: TCCSAISAP
多华会新老朋友会 9月26日, 星期二 上午10点 - 中午12点	在新老移民间建立互助交流平台, 促进社会参与, 分享社会和生活信息, 抱团健身, 提供多元文化学习的机会, 帮助新移民长者适应加拿大新环境。	新移民耆老 语言: 普通话	本活动将于约克中心举行	姚小姐 电话: (905) 948-1671 电子邮箱: syao@tccsa.org 微信: TCCSAISAP



多华会约克中心

地址: 3636 Steeles Ave. E Unit 213A
Markham On L3R1K9



TCCSA.ON.CA



@TCCSA.ON.CA



@TCCSA.ONTARIO

Funded by:



Immigration, Refugees
and Citizenship Canada

Financé par :

Immigration, Réfugiés
et Citoyenneté Canada

参加多华会志愿者服务!
扫描二维码, 完成在线报名。